

Love your Lord with all your heart, your soul, and your strength 你要盡心盡性盡力愛主你的神

申命記 6:4 是以色列人很重要的一個經節:

Deuteronomy 6:4 is a very important verse for the Israelites:

【申 Deut 6:4~5】

約書亞和摩西一同在 40 年的曠野裡面, 從神那裏學習屬靈的功課:

Joshua and Moses spent 40 years in the wilderness together, learning spiritual lessons from God:

紅海的曠野 (出 13:18) 2/20/2022 要安靜, 知道我是神 Be Still and Know that I am God.

書珥的曠野 (出 15:22) 2/13/2022 曠野的學校 Schools in the Wilderness

汛的曠野 (出 16:1) 9/26/2021 新的生活 New Life

西乃的曠野 (出 19:1) 今天要講的信息

巴蘭的曠野 (民 10:12)

尋的曠野 (民 20:1) 3/13/2022 尋的曠野 Desert of Zin

與摩押相對的曠野 (民 21:11)

【出 Exod 19:1】

【出 Exod 19:5~6】

I. 你要盡心愛耶和華你的神——你必須要重生才能夠進神的國
(出 32:1). **If you do not love the Lord with all your heart, you may not have known the Lord.**

【出 Exod 32:1】

【約 John 3:3】

→以色列人沒有真正認識主. The Israelites did not really know the Lord.

1. 以自己為中心. Focus on yourself.
2. 以自己的生活重心為導向. Be guided by your own priorities in life.
3. 我自己不用改變, 神需要改變來更好的服侍我, 要不然我就換了他.
I don't have to change. God needs to change to serve me better, or I will go for another god.

II. 當你沒有盡性愛你的主, 那麼你只是一個深層政府。

If you do not love the Lord with all your soul, you are only a politician or a man belongs to the deep state.

【出 Exod 32:2~6】

A. 亞倫是一個政客 Aaron is a politician.

【出 Exod 20:3~6】

【出 Exod 32:21~24】

B. 摩西: 一個盡性愛主的人. Moses loves the Lord with all his soul.

1. 如何處理以色列人呢? How did he handle the Israelites?

【出 Exod 32:19~20】

2. 如何向神求呢? How did he come before the Lord on behalf of the people?

【出 Exod 32:8~14】

【出 Exod 32:30~33】

III. 利未人是盡了他們的力來愛耶和華他們的神。

If you love the Lord with all your might, even the curse is changed to blessing.

【創 Gen 49:5~7】

【出 Exod 32:25~29】

Conclusion 結論

【申 Deut 6:4~5】

唯有我們這樣子的愛主, 我們才能夠真正得到神給我們眾多的祝福。

Only when we love the Lord like this can we truly receive the many blessings God has given us.

Reflections

1. Of the examples given to us in Exodus 32, which one is your strength and which one is your weakness in loving the Lord your God? 在出埃及記 32 章的例子裏面, 哪一個是你愛主的強項? 哪一個是你的弱項?

2. How are you going to strengthen your strength and improve your weakness? 你要如何來增強你的強項, 改進你的弱項?

Love your Lord with all your heart, your soul, and your strength 你要盡心盡性盡力愛主你的神

申命記 6:4 是以色列人很重要的一個經節:

Deuteronomy 6:4 is a very important verse for the Israelites:

【申 Deut 6:4~5】

約書亞和摩西一同在 40 年的曠野裡面, 從神那裏學習屬靈的功課:

Joshua and Moses spent 40 years in the wilderness together, learning spiritual lessons from God:

紅海的曠野 (出 13:18) 2/20/2022 要安靜, 知道我是神 Be Still and Know that I am God.

書珥的曠野 (出 15:22) 2/13/2022 曠野的學校 Schools in the Wilderness

汛的曠野 (出 16:1) 9/26/2021 新的生活 New Life

西乃的曠野 (出 19:1) 今天要講的信息

巴蘭的曠野 (民 10:12)

尋的曠野 (民 20:1) 3/13/2022 尋的曠野 Desert of Zin

與摩押相對的曠野 (民 21:11)

【出 Exod 19:1】

【出 Exod 19:5~6】

I. 你要盡心愛耶和華你的神——你必須要重生才能夠進神的國
(出 32:1). **If you do not love the Lord with all your heart, you may not have known the Lord.**

【出 Exod 32:1】

【約 John 3:3】

→以色列人沒有真正認識主. The Israelites did not really know the Lord.

1. 以自己為中心. Focus on yourself.
2. 以自己的生活重心為導向. Be guided by your own priorities in life.
3. 我自己不用改變, 神需要改變來更好的服侍我, 要不然我就換了他.
I don't have to change. God needs to change to serve me better, or I will go for another god.

II. 當你沒有盡性愛你的主, 那麼你只是一個深層政府。

If you do not love the Lord with all your soul, you are only a politician or a man belongs to the deep state.

【出 Exod 32:2~6】

A. 亞倫是一個政客 Aaron is a politician.

【出 Exod 20:3~6】

【出 Exod 32:21~24】

B. 摩西: 一個盡性愛主的人. Moses loves the Lord with all his soul.

1. 如何處理以色列人呢? How did he handle the Israelites?

【出 Exod 32:19~20】

2. 如何向神求呢? How did he come before the Lord on behalf of the people?

【出 Exod 32:8~14】

【出 Exod 32:30~33】

III. 利未人是盡了他們的力來愛耶和華他們的神。

If you love the Lord with all your might, even the curse is changed to blessing.

【創 Gen 49:5~7】

【出 Exod 32:25~29】

Conclusion 結論

【申 Deut 6:4~5】

唯有我們這樣子的愛主, 我們才能夠真正得到神給我們眾多的祝福。

Only when we love the Lord like this can we truly receive the many blessings God has given us.

Reflections

1. Of the examples given to us in Exodus 32, which one is your strength and which one is your weakness in loving the Lord your God? 在出埃及記 32 章的例子裏面, 哪一個是你愛主的強項? 哪一個是你的弱項?

2. How are you going to strengthen your strength and improve your weakness? 你要如何來增強你的強項, 改進你的弱項?